
Representanten Trude Brosvik (KRF) har stilt slikt spørsmål: 
 
Eg viser til spørsmål om ungdomskort, stilt i Finansutvalet 29.10.20. Der kunne det ikkje gjevast 
svar på oppfølgingsspørsmål og det skulle difor takast i SAMO. Kva er drivarane for anslaget på at 
felles ungdomskort vil koste 5‐10 mill å innføre? 
 
Fylkesdirektør mobilitet og kollektivtransport: 
 
Drivar er knyt til at fleire ungdommar vil nyttegjera seg av eit større/breiare rutetilbod. Dette gjev 
ein auka kostnad for fylket til takstkompensasjon for kommersielle ruter. Drivar er ikkje teknisk 
relatert.    


